

التاريخ: 2023/10/17

الإشارة: م.ر.ت/2023/126

المحترمين

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ،،،،،

Alkhaleej Takaful Insurance Company announces that it has signed a strategic partnership agreement with Cigna Healthcare, a renowned global health insurance provider, headquartered in Connecticut, USA that is a fortune 500 company with total revenue of US\$ 180.5 billion in 2022.

The collaboration reflects the companies' vision and commitment to delivering high-quality and broadrange health insurance solutions in Qatar to ensure the physical well-being of individuals by facilitating their access to top-notch healthcare services.

Alkhaleej Takaful will play a pivotal role through its wide experience and networking capabilities on the market as well as ensuring seamless local administrative and compliance support and assistance to clients in Qatar, while Cigna brings its world-class solutions and is committed to providing innovative and user-friendly tools to manage healthcare effortlessly.

The partnership follows the introduction of mandatory health insurance for non-nationals and visitors by Qatar's Ministry of Public Health (MoPH) last year. It is expected to significantly elevate the standards of health insurance coverage and overall service delivery in the country.

تعلن شركة الخليج للتأمين التكافلي عن توقيعها اتفاقية شراكة استراتيجية مع شركة عالمية استراتيجية مع شركة عالمية رائدة في مجال التأمين الصحي ومن أكبر الشركات بالعالم باجمالي إيرادات 180.5 مليار دولار أمريكي في عام 2022، ومقرها الولايات المتحدة الأمريكية.

يعكس هذا التعاون رؤية الشركتين والتزامهما بتقديم حلول تأمين صحية عالية الجودة وواسعة النطاق في دولة قطر لضمان الصحة والعافية للأفراد من خلال تسهيل وصولهم إلى خدمات الرعاية الصحية رفيعة المستوى.

شركة الخليج للتأمين التكافلي ستلعب دوراً محوريًا من خلال خبرتها الواسعة وقدراتها على التواصل في السوق بالإضافة إلى ضمان الدعم الإداري والامتثال المحلي السلس ومساعدة العملاء في قطر بينما تقدم شركة Cigna حلولها ذات المستوى العالمي ، وتلتزم بتوفير حلول مبتكرة ومفيدة للمستخدم لإدارة الرعاية الصحية دون عناء.

وتأتي هذه الشراكة في أعقاب بدء وزارة الصحة العامة في دولة قطر في تطبيق نظام التأمين الصحي الإلزامي لغير المواطنين والزوار في العام الماضي. ومن المتوقع أن يرفع بشكل كبير معايير تغطية التأمين الصحى وتقديم الخدمات الشاملة في البلاد.

عبدالله علي العسيري الرئيس التنفيذي



\* نسخة : السادة / هيئة قطر للأسواق المالية المحترمين

Marlam

Qatari Shareholding Company - Licensed by Qatar Central Bank Capital QR 255,279,020 (Paid in full)

Address: 76 Grand Hamad Avenue - Area 5 – P.O.Box: 4555 Doha-Qatar

Tel: + 974 4404 1111 / Fax: + 974 4443 0530 / C.R. 7095

website: www.alkhaleej.com

شركة مساهمة عامة قطرية - مرخصة من مصرف قطر المركزي راس المال 255,279,020 ربال قطري (مدفوع بالكامل)

العنوان : 76 شارع حمد الكبير – منطقة 5 ـ ص.ب 4555 الدوحة - دولة قطر تليفون : 1111 4404 974 + / فاكس : 0530 4444 + 974 + / س.ت. 7095

email: ktg@alkhaleej.com